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 Protokół nr 14/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 18 kwietnia 2019 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia do prac 

przygotowawczych związanych z inwestycją „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1319N Nowe Miasto Lubawskie – Kaługa na odcinku Kurzętnik – Kaługa”. 

 

2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia do prac 

przygotowawczych związanych z inwestycją „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N na 

odcinku Krotoszyny – Wonna i drogi powiatowej Nr 1333N Iława – Karaś – dr. nr 

1299N (Wonna)”. 

 

3. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia do prac 

przygotowawczych związanych z inwestycją „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1246N dr. woj. nr 538 Skarlin – Nowe Miasto Lubawskie na odcinku Skarlin – 

Nawra”. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, 

M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.       

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Wójta Gminy 

Kurzętnik w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj. (Ciche) – Nielbark – gr. woj. (Brzozie) 

na odcinku granica województwa – Tereszewo – Nielbark” oraz w sprawie złożenia 

wniosku na realizację zadań: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1319N Nowe Miasto 

Lub. – Kaługa na odcinku Kurzętnik – Kaługa” i „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1248N gr. woj. (Ciche) – Nielbark – gr. woj. (Brzozie) na odcinku granica województwa – 

Tereszewo – Nielbark” etap II. 

/na posiedzenie weszła Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 

Kurzętniku/ 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że po pierwszym przetargu na przebudowę drogi 

Partęczyny-Tereszewo Wójt Gminy Kurzętnik wystosował pismo, w którym podtrzymuje 

deklarację dofinansowania zadania w wysokości 1 075 000 zł. Natomiast jednocześnie Wójt 

Gminy Kurzętnik zwraca się z wnioskiem o rozważenie możliwości wykonania inwestycji na 

odcinku Kurzętnik – Kaługa oraz II etapu drogi na odcinku granica województwa – Tereszewo 

– Nielbark. 

Pan Starosta poinformował, że po spotkaniu z Wójtem Gminy Kurzętnik jest ustalone jakim 

trybem będziemy szli. Dodał, że w dalszej części posiedzenia będą przedstawione projekty 

uchwał Rady Powiatu z propozycją przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z 

poszczególnymi inwestycjami. 
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Pani Robaczewska poinformowała, że jeśli chodzi o Fundusz Dróg Samorządowych to jesteśmy 

na piątej pozycji /chodzi o drogę Partęczyny - Tereszewo/,  dofinansowanie w wysokości 50 %. 

/pani Grzywacz wyszła z posiedzenia Zarządu/ 

 

Pismo Wójta Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 3. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z inwestycją 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1319N Nowe Miasto Lubawskie – Kaługa na odcinku 

Kurzętnik – Kaługa”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

/pani Grzywacz weszła na posiedzenie Zarządu/ 

Pan Buliński zapytał czy w każdym projekcie uchwały jest zapis dotyczący roku, w którym 

przewiduje się realizację inwestycji. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że tak. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że jeżeli chodzi o przedmiotowe uchwały to planuje się na rok 2019 

nakłady związane z wykonaniem dokumentacji niezbędnej do złożenia wniosku.  

W związku z powyższym podjęto decyzję o wykreśleniu w przedmiotowych projektach uchwał 

sformułowania w § 4 tj. „Realizację inwestycji przewiduje się na 2020r.” 

 

Zarząd po dokonaniu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. 

Buliński. 

 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z inwestycją 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – 

Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N na odcinku Krotoszyny – Wonna i drogi powiatowej 

Nr 1333N Iława – Karaś – dr. nr 1299N (Wonna)”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały ze zmianami. 

Pani Robaczewska dodała, że jesteśmy w trakcie przebudowy mostu w Wonnie /tj. między 

Wonną a skrzyżowaniem na Karaś/. Poinformowała, że został nałożony raport środowiskowy z 

informacją, iż odcinek od Szwarcenowa do Wonny jest ujęty w planowanych alejach 

chronionych. Wyjaśniła, że cena przedstawiona w projekcie uchwały jest kosztem wykonania 

dokumentacji bez raportu środowiskowego. Nadmieniła, że przygotowanie raportu wydłuża 

okres otrzymania decyzji środowiskowej.  

 

Zarząd po dokonaniu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. 

Buliński. 

 

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z inwestycją 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1246N dr. woj. nr 538 Skarlin – Nowe Miasto 

Lubawskie na odcinku Skarlin – Nawra”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały ze zmianami. 
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Zarząd po dokonaniu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. 

Buliński. 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną informacją o 

wydatkowaniu środków finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej za I kwartał 2019. 

/na posiedzenie weszła pani Anna Marchlewska – Barczewska – dyrektor PCPR/ 

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejął pan Wicestarosta/ 

 

Pani Marchlewska – Barczewska poinformowała, że kwartalna informacja o wydatkowaniu 

środków jest zgodna z planem finansowym WTZ na 2019r. 

 

Informacja Warsztatu Terapii Zajęciowej za I kwartał 2019 stanowi załącznik nr 4. 

 

/pani A. Marchlewska – Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 11 do arkusza organizacji roku szkolnego 2018/2019 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z powrotem ze zwolnienia lekarskiego 

nauczyciela wychowania fizycznego. 

 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu i przejął prowadzenie obrad/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Pan Starosta odczytał pismo ze Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział Nowe Miasto 

Lubawskie, które stanowi załącznik nr 5. 

Pani Orłowska stwierdziła, że w/w pismo nie powinno być skierowane do powiatu tylko do 

pracodawcy nauczycieli tj. do dyrektora szkoły a następnie dyrektor mógłby skierować takie 

pismo do organu prowadzącego. Dodała, że nie potrafi odpowiedzieć jakie będą konsekwencje 

prawne jeśli zostanie zawarte porozumienie z ZNP. Zgodnie z interpretacją radcy prawnego, 

jeżeli zostanie zawarte porozumienie pomiędzy pracodawcą a związkami zawodowymi to nie 

należy się pracownikom wynagrodzenie za czas strajku. Nadmieniła, że zgodnie z ustawą o 

rozwiązywaniu sporów zbiorowych wynagrodzenie za strajk się nie należy. 

 Pani Skarbnik odczytała art. 23 ust 2 ustawy o rozwiązywaniu sporów zbiorowych: „W okresie 

strajku zorganizowanego zgodnie z przepisami ustawy pracownik zachowuje prawo do 

świadczeń z ubezpieczenia społecznego oraz uprawnień ze stosunku pracy, z wyjątkiem prawa 

do wynagrodzenia. Okres przerwy w wykonywaniu pracy wlicza się do okresu zatrudnienia w 

zakładzie pracy”. 

Pan Buliński zapytał jaka jest skala potrąceń z wynagrodzeń wynikających z udziału 

nauczycieli w strajku. 
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Pani Orłowska odpowiedziała, że od poniedziałku strajk ma charakter strajku rotacyjnego. W 

związku z tym nie strajkuje dużo nauczycieli. Poinformowała, że w naszych szkołach odbywają 

się zajęcia. Dodała, że informację odnośnie potrąceń z wynagrodzeń musiałyby przygotować 

szkoły. 

Pani Skarbnik poinformowała, że dzienny strajk nauczyciela dyplomowanego jest to koszt 

brutto165,86 zł, mianowanego – 141,19 zł, kontraktowego – 124,33 zł, natomiast stażysty – 

120,96 zł.  

Pani Orłowska dodała, że rozmawiała z radcą prawnym o możliwości rozłożenia na raty kwoty 

potrąceń z wynagrodzeń. Wyjaśniła, że gdyby zostały podpisane porozumienia z nauczycielami 

o rozłożeniu na raty utraconego wynagrodzenia to należałoby naliczyć od tego wynagrodzenia 

odsetki. 

Pani Grzywacz zapytała ile procentowo nauczycieli strajkowało w każdej ze szkół. 

Pani Orłowska odpowiedziała, że według jej wiedzy dziennie nie przekraczało to 30%, 40%. 

Dodała, że w szkołach wczoraj odbyły się rady pedagogiczne i matury odbędą się.  

W toku dyskusji stwierdzono, iż szkoły powinny przygotować informację dotyczącą wysokości 

potraceń wynagrodzeń nauczycieli biorących udział w strajku. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

/pan Starosta ogłosił przerwę w posiedzeniu Zarządu/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na użyczenie sprzętu i urządzeń medycznych Szpitalowi 

Powiatowemu w Nowym Mieście Lubawskim Spółka z o.o. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że umowa użyczenia sprzętu i urządzeń zostanie zawarta na okres 

5 lat tj. na okres trwałości projektu. 

Projekt umowy użyczenia sprzętu medycznego stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie środka trwałego samochodu 

osobowego marki Skoda Fabia Classic 1,2 Zarządowi Dróg Powiatowych w Nowym 

Mieście Lubawskim zs w Kurzętniku przez Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Wyjaśnił, że PINB upublicznił ogłoszenie o 

nieodpłatnym przekazaniu samochodu marki Skoda Fabia Classic 1,2 rok produkcji 2004. W 

wyniku ogłoszenia wniosek o przekazanie złożył Zarząd Dróg Powiatowych z/s w Kurzętniku. 

 

Pismo z PINB stanowi załącznik nr 7. 

Pismo z ZDP stanowi załącznik nr 8. 

Wydruk z BIP - ogłoszenie o nieodpłatnym przekazaniu samochodu stanowi załącznik nr 9. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Nowym Mieście 

Lubawskim stanowiącego załącznik do Uchwały Nr 52/239/2016 Zarządu Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 18 lutego 2016r. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, że zmiana dotyczy § 6 ust. 1, gdzie dodaje się pkt 20 w 

następującym brzmieniu: Archiwum zakładowe – AZ. Ponadto w  § 6 dodaje się ust. 8 w 

następującym brzmieniu: „§ 6 ust. 8  Archiwum zakładowe jest samodzielnym stanowiskiem, 

którym kieruje Kierownik archiwum.”. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Komendy 

Powiatowej Policji w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie dofinansowania tablicy 

pamiątkowej. 

 

Pan Starosta odczytał wniosek Komendy Powiatowej Policji w Nowym Mieście Lubawskim, 

który stanowi załącznik nr 10 w sprawie dofinansowania wykonania tablicy pamiątkowej 

poświęconej policjantom Policji Państwowej okresu XX-lecia międzywojennego /kwota 

dofinansowania 1700 zł/. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmiany uchwały Nr II/16/2018 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 

dnia 6 grudnia 2018r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowomiejskiego na lata 2019 – 2034 ze zm.  

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejął pan Wicestarosta/ 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2019. 

 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu i przejął prowadzenie obrad/ 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/17/2018 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 6 grudnia 2018r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2019r. ze zm.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w sprawie 

przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Informacja z DPS stanowi załącznik nr 11. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pan Starosta poruszył kwestię dotyczącą likwidacji kursów autobusowych na terenie powiatu 

nowomiejskiego. Stwierdził, że jest za tym aby utrzymać kursy, natomiast pomoc dla 

przewoźnika musi mieć zachowane normy prawne. Dodał, że jest po rozmowie z Wójtem 

Gminy Kurzętnik, który otrzymał pismo od przewoźnika o podobnej tresci i jego stanowisko 

jest podobne do naszego. Nadmienił, że powyższą sprawą zajmuję się nasz radca prawny. 

Poinformował, że szuka się rozwiązań w/w kwestii. 

Pani Łątkowska zapytała czy są jakieś informacje na temat budowy obwodnicy Nowego Miasta 

Lubawskiego. 

Pan Starosta odpowiedział, że na kwietniwą sesję Rady Powiatu jest zaproszony pan Mirosław 

Raduszewski – Dyrektor Kontraktu, PORR (Polska) S.A. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                         


